
FLOOR PLANS



Refined material palettes were chosen for their tactile quality and 
subtle hues. Spacious, open-plan layouts maximise natural l ight, 

ensuring the environment is set to a quiet, unhurried rhythm.

A PALETTE OF MEASURED POISE



The unit mix caters to strong demand from professionals and small families.

RESIDENCES ARE DESIGNED FOR OPTIMAL FLOW

The core design philosophy is rooted in quiet luxury. The building features a state-of-
the-ar t satin chrome exterior and a stepped design that creates deep, shaded terraces. 

FLOOR PLANS



Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. 
Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, 
and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 
7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعنــاصر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات تــم تزويدهــا مــن قبــل المهنــدسين المعمــاريين الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغــيير دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفــعلي عــن المســاحة المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع 
نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغــييرات. 5. يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشرفــة على أنهــا المنطقــة التي يحدهــا الخــط المركــزي 
للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المــبنى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلى اتفاقيــة االبيــع 

والشراء لمعرفــة الحجــم الفــعلي لــكل وحــدة

STUDIO TYPE 1
Binghatti Luxuria

STUDIO TYPE 2
Binghatti Luxuria

1 BEDROOM TYPE 1
Binghatti Luxuria

1 BEDROOM TYPE 2
Binghatti Luxuria





Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. 
Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, 
and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 
7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعنــاصر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات تــم تزويدهــا مــن قبــل المهنــدسين المعمــاريين الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغــيير دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفــعلي عــن المســاحة المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع 
نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغــييرات. 5. يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشرفــة على أنهــا المنطقــة التي يحدهــا الخــط المركــزي 
للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7. يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المــبنى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلى اتفاقيــة االبيــع 

والشراء لمعرفــة الحجــم الفــعلي لــكل وحــدة

1 BEDROOM TYPE 3
Binghatti Luxuria

1 BEDROOM TYPE 4
Binghatti Luxuria

2 BEDROOM TYPE 1
Binghatti Luxuria

2 BEDROOM TYPE 2
Binghatti Luxuria



Luxuria is a testament to Binghatti’s uncompromising 
standards of quality and craftsmanship. 
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Binghatti Holding Limited is a vertically integrated real estate 
developer founded in 2008 with roots as a contractor before 
transitioning into full-scale development. Leveraging in-house 
design, development, construction and delivery capabilit ies, 
the Group stands out as one of Dubai’s most avant-garde private 
developers, operating across the full market spectrum from 

affordable housing to ultra luxury branded residences.

With a total portfolio exceeding 80 projects valued at over AED 
80 Bil l ion, Binghatti has delivered more than 50 projects to 
date and maintains a robust pipeline of approximately 30 mill ion 

square footage of sellable area.

Binghatti delivers across the housing ladder from affordable 
and mid-market homes to premium and ultra luxury branded 
residences differentiating itself through design led products, 
branded collaborations and a consistent focus on customer 
outcomes. The developer’s contractor heritage underpins its 

operational agil ity and abil ity to scale across segments.

Sustainabil ity is embedded across Binghatti’s developments 
through energy efficient technologies, responsible materials 
selection and long-term value creation strategies that enhance 

returns for stakeholders and liveabil ity for residents.

Founded on contractor roots and built around a vertically 
integrated model, Binghatti Holding continues to expand its 
real estate portfolio to meet growing market demand, delivering 
quality projects across every market tier while prioritising 

design, delivery excellence and sustainable outcomes.

A LEGACY OF
ARCHITECTURAL ARTISTRY

ABOUT THE BRAND



A VISION OF COMPOSED LIVING


